
Študentska organizacija Fakultete za kemijo in kemijsko tehnologijo ZAPISNIK 17. REDNE SEJE
Upravni odbor

ZAPISNIK 17. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA ŠTUDENTSKE
ORGANIZACIJE FAKULTETE ZA KEMIJO IN KEMIJSKO

TEHNOLOGIJO

ki je potekala v ponedeljek, 22.4.2024 preko videokonference.

Seja se je pričela ob 18.16.

Prisotni člani upravnega odbora: Oskar Baumgartner, Nejc Godec, Mark Kržišnik, Lan Patrick Pal,
Neža Peternel, Marcel Tušek, Aneta Velkova

Odsotni člani upravnega odbora: Tomaž Modic

Ostali prisotni: Luka Stanković, Domen Tomc

Sejo je vodila Aneta Velkova.

Predlagan dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda.
2. Potrditev zapisnika 16. redne in 11. korespondenčne seje.
3. Odpiranje projektov.
4. Zapiranje projektov.
5. Poročanje s sej Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani.
6. Poročanje s seje Skupščine Študentske organizacije Slovenije.
7. Razno.

Ad 1.

● Potrditev dnevnega reda

Sklep 1: UO ŠO FKKT potrjuje predlagan dnevni red.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 2.

● Potrditev zapisnika 16. redne in 11. korespondenčne seje

Sklep 2: UO ŠO FKKT potrjuje zapisnik 16. redne in 11. korespondenčne seje.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 3.

● Odpiranje projektov

● Projekt: Swing plesni tečaj

Stran 1 od 3



Študentska organizacija Fakultete za kemijo in kemijsko tehnologijo ZAPISNIK 17. REDNE SEJE
Upravni odbor

Neža je povedala, da se bodo vaje začele 7.5. in tečaj bo vseboval 4 plesne vaje. Študentom bo ŠO
FKKT omogočil tudi zastonj malico. Prijave so možne tudi posamično, zaželeno pa je v parih. Na
koncu pa sledi »zabava« v okviru plesne šole.

Sklep 3: UO ŠOFKKT odpira projekt Swing plesni tečaj in imenuje Nežo Peternel za vodjo
projekta.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 4.

● Zapiranje projektov

● Projekt: Savnanje 2024

Luka je povedal, da so kupili 26 kart in da so bile vse karte razdeljene. Razdelitev je bila v obliki
promocije ŠO FKKT. Na ta način so objave ŠO FKKT na Instagramu dosegle več ljudi. Odziv
študentov je bil zelo velik.

Sklep 4: UO ŠOFKKT zapira projekt Savnanje 2024.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

● Projekt: Trivia kviz

Domen je povedal, da je bilo prijavljenih 14 ekip, glavno nagrado je podelilo Svet užitka ter Red Bull.
Manjšo nagrado sta prejeli tudi 2. in 3. ekipa.

Sklep 5: UO ŠOFKKT zapira projekt Trivia kviz.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

● Projekt: Tarok turnir ŠO FKKT

Mark je povedal, da je bil projekt uspešen in študentje so bili navdušeni nad ponovno izvedbo tarok
turnirja na našem faksu. Zmagovalec je tudi prejel lepe nagrade. V prihodnosti bodo ponovno izvedli
tak dogodek.

Sklep 6: UO ŠOFKKT zapira projekt Tarok turnir ŠO FKKT.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

● Projekt: Dan žena

Lan je povedal, da so nakupili higienske pripomočke in rože, zaloga je zelo hitro pošla. Luka je
predlagal, da bi lahko vrtnice naslednje leto razdelili fantje.

Sklep 7: UO ŠOFKKT zapira projekt Dan žena.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.
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Ad 5.

● Poročanje s sej Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani

Aneta je povedala, da je redne seje še ni bilo, razen dopisne seje o poročilu ŠOS.

Sklep 8: UO ŠOFKKT se seznanja s potekom sej Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 6.

● Poročanje s seje Skupščine Študentske organizacije Slovenije

Domen je povedal, da je bila seja kratka, potrdili so finančni plan, izvolili predsedstvo in generalnega
sekretarja.

Sklep 9: UO ŠOFKKT se seznanja s potekom sej Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 7.

● Razno

Aneta je predlagala, da bi lahko ponovno razdelili karte za ZOO. Glede dogodka za biljard je Luka
povedal, da bo poklical v Biljardnico, kjer bi organizirali dogodek. Nejc je glede Speed Datinga
povedal, da je omejitev 23 parov, prijav je bilo več. Dogodek bo v menzi FKKT. Zaradi težav pri
organizaciji bo dogodek samo za heteroseksualne študente.

Seja je bila zaključena ob 18:37.

Zapisal: Potrjuje:

Mark Kržišnik Aneta Velkova
zapisnikar predsednica UO ŠO FKKT
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